
Protokół Nr 20/2012 
 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  
Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 25 października 2012 r. godz. 14.00 – 14.20 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - mgr Maciej Kuszewski. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 
 Porządek posiedzenia: 

 
 

I.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
II. 
 
 

Opiniowanie projektów uchwał  
na sesję RM w dniu 30 października 
2012  r. w sprawie:  
 
- rocznego planu kontroli i preliminarza 
wydatków Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 
2013 r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- podziału miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym 
 
 
 
 
 
 
Sprawy różne: 
 
- pismo NSZZ Pracowników OTBS Sp.  
z o.o. w sprawie redukcji etatów  
w związku z przejęciem części zadań 

 
 
 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
– S. Choinka poinformował, że w projekt 
uchwały przedstawia przedmiot, podmiot  
i  planowany termin kontroli Komisji 
Rewizyjnej oraz preliminarz wydatków  
na 2013 rok. 
 
Członkowie komisji pozytywnie, 
jednogłośnie zaopiniowali projekt uchwały 
w sprawie rocznego planu kontroli  
i preliminarza wydatków Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego na 2013 r. (projekt 
uchwały w załączeniu do protokołu). 
 
Członkowie komisji stosunkiem głosów:  
za – 8, przy 3 głosach przeciw i braku 
głosów wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  
i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym 
(projekt uchwały w załączeniu  
do protokołu). 
 
 
 
Wiceprezydent Miasta – P. Górniak 
poinformował, że z informacji Zakładu 
Usług Miejskich wynika, że po przejęciu 



przez Zakład Usług Miejskich (pismo w 
załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
- pismo PTTK Oddziału im. M. 
Radwana w sprawie sesji 
popularnonaukowej poświęconej 
pamięci T. Rekwirowicza  
(pismo w załączeniu do protokołu) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

zadań ZUM będzie się starał 
zagospodarować osoby, o których mowa  
w przedmiotowym piśmie. 
 
Członkowie komisji przyjęli do wiadomości 
pismo NSZZ Pracowników OTBS Sp. z o.o. 
i wyjaśnienia Wiceprezydenta Miasta  
w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta  
– J. W. Kotasiak stwierdził, że PTTK  
im. M. Radwana często organizuje podobne 
konferencje. Sesja poświęcona  
T. Rekwirowiczowi przygotowywana jest  
od dłuższego czasu i zasadne jest 
poświęcenie jej czasu, oczywiście zgodnie  
z obowiązującymi procedurami. 
Wiceprezydent P. Górniak poinformował,  
że dofinansowanie sesji leży w gestii 
promocji miasta. 
Radny P. Mrugała zwrócił uwagę, że z pkt 
1 kosztorysu nie wynika, na co byłaby 
wydatkowana kwota 1.200 zł, gdyż zapis: 
„przygotowanie i wygłoszenie referatów 
oraz opracowanie do  druku – 3x 400 zł”  
nie wyjaśnia na co de facto byłaby 
przeznaczona  ta kwota. 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak 
zauważył, że w pkt 2 kosztorysu widnieje 
zapis „wykonanie tablic z nową nazwą 
Parku Fabrycznego szt. 2” i stwierdził,  
że wykonanie tablic informacyjnych leży  
w gestii służb komunalnych miasta. 
Radny D. Kaszuba przypomniał, iż na sesji 
Rady Miasta zgłosił interpelację w sprawie 
tablic informacyjnych, na którą uzyskał 
odpowiedź, że w budżecie jest brak 
środków na ich wykonanie. 
Wiceprezydent P. Górniak poinformował,  
że obecnie trwa konstruowanie budżetu 
gminy  na przyszły rok i nie jest jeszcze 
wiadomo, czy znajdą się środki  
na wykonanie tablic. 
Przewodniczący Komisji – M. Kuszewski 
stwierdził, że przyznawanie środków 
finansowych m.in. na organizację 
konferencji leży w gestii Prezydenta 
Miasta, nie Rady Miasta, więc 
przedmiotowe pismo Komisja może jedynie 



 
 
 
 
 
 
 
- sprawa budynku Zakładu Opiekuńczo 
– Rehabilitacyjnego przy ul. Iłżeckiej 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

przyjąć do wiadomości. 
 
Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości 
pismo PTTK Oddziału im. M. Radwana  
w sprawie sesji popularnonaukowej 
poświęconej pamięci T. Rekwirowicza  
 
Wiceprezydent P. Górniak poinformował, 
że w zeszłej kadencji został  
w przedmiotowej sprawie przygotowany 
zespół. W budynku przy ul. Iłżeckiej swoją 
siedzibę ma Zakład Opiekuńczo  
– Rehabilitacyjny, Szkoła Specjalna  
i Środowiskowy Dom Samopomocy oraz 
Warsztaty Terapii Zajęciowej.  
Po wyprowadzeniu się Warsztatów Terapii 
Zajęciowej, co nastąpi w lutym, sytuacja  
w budynku unormuje się. Wiceprezydent  
P. Górniak  poinformował, że Narodowy 
Fundusz Zdrowia stwierdził,  
że świadczenie zajęć rehabilitacyjnych, 
które odbywało się do tej pory jest  
nie do przyjęcia i na tej podstawie zabrał 
kontrakt . Po ogłoszeniu nowego konkursu 
NFZ nie zgodził się na zawężenie usług  
do podopiecznych Zakładu i szkoły 
specjalnej. Przewodniczący Komisji  
– M. Kuszewski poinformował, że po 
wyprowadzce Warsztatów Terapii 
Zajęciowej szkoła przejmie  
11 pomieszczeń. Rodzice podopiecznych 
obawiają się również, że w budynku przy 
ul. Iłżeckiej będą przebywały osoby  
z uciążliwymi schorzeniami, jednak takie 
osoby przebywają w ośrodku  
na os. Pułanki. 
 
Na tym posiedzenie zakończono.   

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 
mgr Anna Krakowiak      Przewodniczący Komisji 
         mgr Maciej Kuszewski 


